
                                                           

 
 

香港萬麗海景酒店     更新 

 

香港萬麗海景酒店餐飲優惠（優惠期至 2024年 12月 30日） 

 

1.於萬麗咖啡室可享自助午餐及晚餐 九折優惠 

2. 於Mirage Bar & Restaurant可享單點菜譜 九折優惠（酒精飲品除外） 

 

條款及細則  

 有效期至 2024年 12月 30日。 

 請出示有效的職員證或會員証以享優惠。 

 敬請預先訂座並說明使用相關優惠，並視乎餐廳座位供應情況而定。 

 優惠供應時 間會因應政府防疫措施而調整。 

 一般訂座及查詢，請致電 2802 8888 或電郵至 rhi.hkghv.restaurants@renaissancehotels.com  

 所有優惠只供最多十二位堂食及不適用於廳房消費。 

 需另收取加一服務費，以原價計算 。 

 禮券不適用於任何特別推廣菜單或優惠，並不可與其他優惠或折扣、萬譽會會員優惠、萬豪

旅享家™會員優惠或信用卡折扣和優惠券同時使用。 

 優惠不適用於元旦、農曆新年前夕、農曆新年、農曆新年第二天、情人節、母親節、父親

節、中秋節、中秋節翌日、冬至、平安夜，聖誕節、聖誕節第二天及除夕夜。 

 香港萬麗海景酒店保留修改條款及細則，並無須事先通知。 

 如有任何爭議， 決定權歸香港萬麗海景酒店所有。 
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Renaissance Harbour View Hotel Hong Kong        Update 

Special Dining Offers (Validity: 30 December 2024)  

1. Enjoy 10% off on lunch and dinner buffet at Café Renaissance 

2. Enjoy 10% off on A La Carte Menu (exclude alcoholic drink) at Mirage Bar & Restaurant 

 

Terms & Conditions 

 The offers are valid until 30 Dec 2024. 

 Valid staff identification/membership card are required to be presented for verification purpose in 

order to enjoy the offers. 

 Advanced reservation with indication of the use of offers is required and subject to restaurants’ 

availability. 

 The availability of offers are subject to change under government regulations. 

 For reservation or enquiry, please contact us at (852) 2802 8888 or 

rhi.hkghv.restaurants@renaissancehotels.com 

 The offers are applicable on regular priced items for up to 12 guests per visit for dine-in only 

(excluding private room dining). 

 The offers are subject to 10% service charge based on original prices. 

 The offers cannot be used conjunction with other promotional offers, discounts, coupons/vouchers, 

Club Marriott membership benefits, Marriott Bonvoy benefits or credit card discounts. 

 Blackout dates apply on: New Year Day, Lunar New Year's Eve, 1st day of Lunar New Year, 2nd 

day of Lunar New Year, Valentines' Day, Mother’s Day, Father’s Day, Mid-Autumn Festival, 

Following day of Mid-autumn Festival, Winter Solstice, Christmas Eve, Christmas Day, Boxing 

Day and New Year’s Eve. 

 Renaissance Harbour View Hotel Hong Kong reserve the right to amend the above terms and 

conditions with prior notice. 

 In case of disputes, the decision of Renaissance Harbour View Hotel Hong Kong shall be final. 
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